29th Asian Composers League Conference and Festival, Taiwan
亞洲作曲家聯盟2011年大會暨亞太音樂節

根植於傳統的創新 Innovation Rooted on Tradition 

Call for Paper  徵稿通告
亞洲作曲家聯盟2011年大會暨亞太音樂節將於2011年11月26日至12月3日於臺灣舉行，其間除音樂會外，將安排以「根植於傳統的創新 Innovation Rooted on Tradition」為主軸之學術論壇，廣邀各界人士投稿。
徵稿內容：以「根植於傳統的創新」為主軸，探討作曲相關之議題。一律以英文發表，時間約為20分鐘。

投稿方式：請於送件截止日前將以下資料email至 info@acl-taiwan.org.tw ：
· 文章標題

· 文章摘要（200字內）

· 作者簡介

送件截止日：2011年6月15日

學術論壇時間：2011年11月29日 & 11月30日

亞洲作曲家聯盟台灣總會將負擔獲選文章作者來台發表期間至多三日之住宿及在地交通，但各國作者來台之機票等交通費須自籌。
The 29th Asian Composers League Conference and Festival will be held in Taiwan from Nov. 26 to Dec. 3.  The conference will include the “Innovation Rooted on Tradition“ Forums and is now soliciting papers from all over the world.
Format: Papers should be base on the subject “Innovation Rooted on Tradition” and are related to composition.  The presentation should be given in English and completed within 20 minutes.
Submit: Please email the following information in English to info@acl-taiwan.org.tw before the due date:
· Title of the paper
· Abstract, within 200 words
· Brief introduction of the author
Due Date: June 15, 2011
Forum Dates: Nov. 29 and 30, 2011
Asian Composers League Taiwan will provide the presenters up to 3-day accommodation and local travel expenses.
